
Protokoll Agilitysektionen 241002
Närvarande: Elin Fahlander, Sofie Uppman Bruce, Sandra Florin, Agnes Djurberg, Mathilda
Hallberg, Cecilia Ernvik, Alva Lidebjer.

Vi välkomnar en ny medlem i sektionen: Alva Lidebjer!
● Vill dra ihop träningar för ungdomar i hennes egen ålder, jättekul tycker vi!

Punkter från senaste protokollet/Pågående punkter
● Hjul på rödblå balansen

○ Paulina har mailat, inget svar från Roffe.

Årshjulet
● Hinderflytt 12/10

○ Mail med inbjudan och lista på saker, ansvarig: Elin
■ Köpa in svampar, diskborstar, trasor osv, ansvarig: Agnes
■ Köpa omvandlare - Sandra
■ Ta med högtryckstvätt - Cissi
■ Be folk att börja bära upp samma vecka

● Göra rent hinder
● Göra rent tunnlar
● Sätta på dekaler
● Bära in allt utom höj och sänkbara + 2 hinder
● Byta A-hinder och gunga + städa
● Tejpa tunnelsäckar som ska vara inne
● Allt i hallen ska ut till containern
● Hinder som ska in: plasthinder, gula och rosa tunnelsäckar, två

tunnlar av varje längd + 1m-tunneln, rosa A, gulblå gunga,
slalombågar, nummerskyltar, slalomallé och vanliga slalomet

● Klippa gräset sista gången ev
● Höj- och sänkbara balansen kommer stå ute till november

Utvärdering blåbärs-KM
● Klubbmästartiteln i blåbär - man kan bara bli det om man inte valt nån annan klubb

att tävla för! Elin uppdaterar styrdokumentet för KM i agility.

Utvärdering av Septemberhoppet
● Elin fick två väldigt sena kvällar - ingen kollade om jag behövde hjälp innan de åkte

hem.
● Det blev väldigt lång dag, men kul!
● Folk var osäkra på vad de skulle göra på kvällen/morgonen trots lista

○ Funktionärsansvarig - har ansvar för en lista och delegerar uppgifter utifrån
○ Banchef har ansvar för att bygga om banorna

● Funkisar som inte dök upp under tävlingsdagen
● Folk blev glada över att bli bjudna på lördagsgodis
● Chokladmedaljer till domarens/tävlingsledarens pris var uppskattat



● Folk var lite putt över uppdelningen på banvandringar i klass 3 - mer effektivitet
önskades - tak på ca 25 pers/banvandring

● När banorna byggdes för klass 3 kom det in en massa som skulle hjälpa till som var
ganska mycket ivägen (?)

● En som missade banvandringen till Ag3B då vi ändrade upplägget.
● Viktigt att våga ha längre banvandringar så domaren hinner äta mellis!
● Underbart med diskmusik!
● Varför denna ordning på klasser!? Förvirrande och onödigt svårt med sortering på

startlistor! (XL-L-XS-S-M)

Nya punkter till mötet
Hinderparken/planer/hallen

● Höj- och sänkbara ute så länge som möjligt samt ett antal hopphinder + slalom.
Olivia ansvarar för att ta bort det och se till att det flyttas på regelbundet.

● Arrangera nollklasser
○ Vi gör Luciahoppet till nollklass. 12/12
○ Sofie och Sandra arrangerar

● Julhoppet och Nyårshoppet
○ Annorlunda upplägg på julhoppet och nyårshoppet pga kennelhosta-risken
○ Max 3 hundar i hallen som ska starta
○ Blåbär och öppen hopp 23/12 samt nyår.

● Agilitydygn
○ Ansvarig: Sofie
○ Agilitydygn 20/10 16-21 efter Sabinakursen
○ Sofie skriver info
○ Hitta rivare - Ansvarig: Sofie
○ Skriva text till hemsidan/upplägg - Ansvarig: Sofie, Elin lägger upp

● Sponsring
○ Sökt för okt-dec

Ansvarig: Elin

● Tävling 2025
○ upplägget beslutas till följande:

■ Klass 1 6/6
■ Klass 3 7/6
■ 4xagklass båda dagar
■ Namn: Sverigehoppet

○ lägg upp på agida, ansvarig: Elin

Övrigt
● Styrelsen kallar till Sektionsmöte 29/1 - alla från sektionen får komma

● Lägga till i PM-mall
○ Lekhörna för barn (?)



○ Plasthinder
○ Sponsorer - lättare att ta bort de som inte är aktuella

Mötet avslutas.


